

NEW **VITA LIFT 5**  
COMPLETE ANTI-AGING

1 Gesture, 5 Actions, No less!

“ BE YOURSELF, AND NEVER LET GO!  
HUGH LAURIE, ACTOR ”

**L'ORÉAL PARIS MEN EXPERT**

**3\$ OFF**  
ON ANY MEN EXPERT PRODUCT

TO THE DEALER: Upon receipt of this coupon with the purchase of any L'Oréal Paris Men Expert product, L'Oréal Canada Inc. will reimburse you the face value of the coupon plus regular handling fees. This coupon cannot be combined with another special offer. We reserve the right to refuse reimbursement where we suspect fraudulent redemption. Failure to send in on request, evidence that sufficient stock was purchased in the previous 90 days to cover coupons presented will void coupons. Reimbursement will be made only to retail distributors who redeemed the coupon. GST and provincial sales tax, where applicable, are included in the coupon value. For redemption, mail to: L'Oréal Canada Inc., P.O. Box 3000, Saint-John, N.B. E2L 4L3.

AU CONSOMMATEUR : Offre valable au Canada seulement. Offre valable jusqu'au 31 octobre 2011. Limite d'un bon de réduction par achat. Le bon n'est pas monnayable. Les reproductions sont interdites.

AU DÉTAILLANT : Sur présentation de ce bon de réduction à l'achat de tout produit L'Oréal Paris Men Expert, L'Oréal Canada Inc. Vous remboursera la valeur nominale du bon plus les frais normaux de manutention. Ne peut être jumelé à aucune offre spéciale. Nous nous réservons le droit de refuser une demande de remboursement lorsque nous soupçonnons que cette demande pourrait constituer une fraude. Sur demande de notre part, vous devrez nous fournir des factures prouvant l'achat (au cours des 90 jours précédents) d'une quantité suffisante de marchandise pour couvrir les bons de réduction. Un remboursement ne sera offert qu'aux détaillants ayant honoré ce bon. La TPS et la taxe provinciale applicable, s'il y a lieu, sont incluses dans la valeur de ce bon. Pour remboursement, postez à L'Oréal Canada Inc., C.P. 3000, Saint-Jean, NB E2L 4L3

